
Protokół Nr VI/15/22  

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego  

z dnia 15 marca 2022 r.  

  

Obrady rozpoczęto 15 marca 2022 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:36 

tego samego dnia.  

  

W posiedzeniu udział wzięli:   

1. Hanna Iwaniuk – Starosta 

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta  

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu   

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu  

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu   

6. Beata Barton  –Skarbnik Powiatu   

7. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu     

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

  

Punkt 1  

Otwarcie posiedzenia.  

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum.  

  

Punkt 2  

Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 08.03.2022 r. 

4. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego decyzji w sprawie 

przekazania w użyczenie Integracyjnemu Klubowi Sportowemu „Start” 

w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat Bieżni V720S, pozostającej w ewidencji 

środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-SPK.I.6.22 



5. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd decyzji w sprawie przekazania w użyczenie Zespołowi 

Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli na okres pięciu 

lat metalowego pojemnika na nakrętki w kształcie serca, pozostającego 

w ewidencji środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-

SPK.I.7.22 

6. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie decyzji 

przekazania w użyczenie Miejsko Gminnemu Uczniowskiemu Klubowi 

Sportowemu „Pogoń Zduńska Wola” w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat 14 

sztuk Bramek Bazooka Goal 12x0,75m, pozostających w ewidencji środków 

trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-SPK.I.8.22 

7. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/8/11 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie 

szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego.-

SPK.I.9.22 

8. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków i skierowanie uchwały pod obrady Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego.-SPK.I.10.22 

9. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia planu zadań i wysokości środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację 

tych zadań przez Powiat Zduńskowolski w 2022r.-SPK.7.22 

10. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd 

Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Zduńska Wola 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: 

„Rozbudowa dróg gminnych nr 119070E oraz 119067E na terenach 

miejscowości Beniaminów, Karolew i Opiesin w gminie Zduńska Wola”. 

11. Wielkość współczynnika proporcji i pre-wskaźnika na rok 2022 w jednostkach 

organizacyjnych powiatu. 

12. Uchwały budżetowe.  



13. Sprawy różne.  

14. Wnioski Członków Zarządu. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk wniosła o dodanie do porządku obrad, w  punkcie 10 

wniosku Wydziału Edukacji w sprawie złożenia wniosku przez II Liceum 

Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony i Gospodarki Wodnej w Łodzi w ramach konkursu na dotacje z dziedziny 

Edukacja Ekologiczna pn. „ Nasze Ekologiczne Pracownie”. 

 

Wyniki głosowania:   

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Tomasz Ziółkowski, 

Jadwiga Ziółkowska,  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad wraz z zaproponowaną 

zmianą j.n.:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 08.03.2022 r. 

4. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego decyzji w sprawie 

przekazania w użyczenie Integracyjnemu Klubowi Sportowemu „Start” 

w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat Bieżni V720S, pozostającej w ewidencji 

środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-SPK.I.6.22 

5. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd decyzji w sprawie przekazania w użyczenie Zespołowi 

Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli na okres pięciu 

lat metalowego pojemnika na nakrętki w kształcie serca, pozostającego 

w ewidencji środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-

SPK.I.7.22 



6. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

podjęcia przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie decyzji 

przekazania w użyczenie Miejsko Gminnemu Uczniowskiemu Klubowi 

Sportowemu „Pogoń Zduńska Wola” w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat 14 

sztuk Bramek Bazooka Goal 12x0,75m, pozostających w ewidencji środków 

trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-SPK.I.8.22 

7. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/8/11 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie 

szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego.-

SPK.I.9.22 

8. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków i skierowanie uchwały pod obrady Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego.-SPK.I.10.22 

9. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia planu zadań i wysokości środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację 

tych zadań przez Powiat Zduńskowolski w 2022r.-SPK.7.22’ 

10. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie złożenia wniosku przez II Liceum 

Ogólnokształcącym. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony i Gospodarki Wodnej w Łodzi w ramach konkursu na dotacje 

z dziedziny Edukacja Ekologiczna pn. „ Nasze Ekologiczne Pracownie”. 

11. Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd 

Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Zduńska Wola 

decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: 

„Rozbudowa dróg gminnych nr 119070E oraz 119067E na terenach 

miejscowości Beniaminów, Karolew i Opiesin w gminie Zduńska Wola”. 

12. Wielkość współczynnika proporcji i pre-wskaźnika na rok 2022 w jednostkach 

organizacyjnych powiatu. 

13. Uchwały budżetowe.  

14. Sprawy różne.  

15. Wnioski Członków Zarządu. 



16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Punkt 3  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 08.03.2022 r.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

  

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół.  

 

Punkt 4  

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie podjęcia 

przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego decyzji w sprawie przekazania w użyczenie 

Integracyjnemu Klubowi Sportowemu „Start” w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat 

Bieżni V720S, pozostającej w ewidencji środków trwałych w Starostwie Powiatowym 

w Zduńskiej Woli. 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr VI/42/22  w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu 

Zduńskowolskiego decyzji w sprawie przekazania w użyczenie Integracyjnemu 



Klubowi Sportowemu „Start” w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat Bieżni V720S, 

pozostającej w ewidencji środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej 

Woli. 

 

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie podjęcia 

przez Zarząd decyzji w sprawie przekazania w użyczenie Zespołowi Szkół 

Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat 

metalowego pojemnika na nakrętki w kształcie serca, pozostającego w ewidencji 

środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli.-SPK.I.7.22 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr VI/43/22  w sprawie podjęcia przez Zarząd decyzji 

w sprawie przekazania w użyczenie Zespołowi Szkół Elektronicznych im. Stanisława 

Staszica w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat metalowego pojemnika na nakrętki 

w kształcie serca, pozostającego w ewidencji środków trwałych w Starostwie 

Powiatowym w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie podjęcia 

przez Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie decyzji przekazania w użyczenie 

Miejsko Gminnemu Uczniowskiemu Klubowi Sportowemu „Pogoń Zduńska Wola” 



w Zduńskiej Woli na okres pięciu lat 14 sztuk Bramek Bazooka Goal 12x0,75m, 

pozostających w ewidencji środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej 

Woli. 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr VI/44/22  w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie decyzji przekazania w użyczenie Miejsko Gminnemu 

Uczniowskiemu Klubowi Sportowemu „Pogoń Zduńska Wola” w Zduńskiej Woli na 

okres pięciu lat 14 sztuk Bramek Bazooka Goal 12x0,75m, pozostających w ewidencji 

środków trwałych w Starostwie Powiatowym w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 7 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/8/11 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 10 listopada 2011r. w sprawie szczegółowego sposobu 

konsultowania projektów aktów prawa miejscowego. 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 



 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr X/8/11 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 10 listopada 2011r. 

w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa 

miejscowego, a następnie skierował na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 8 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków i skierowanie uchwały pod obrady Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Nie wnoszę uwag”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia projektu uchwały w sprawie określenia 



zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków i skierowanie uchwały pod 

obrady Rady Powiatu Zduńskowolskiego, a następnie skierował na stosowne komisje 

i sesję. 

 

Punkt 9 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu w sprawie 

zatwierdzenia planu zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań przez 

Powiat Zduńskowolski w 2022r. 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Opiniuję pozytywnie”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt Uchwały Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego w sprawie zatwierdzenia planu zadań i wysokości środków 

finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację tych zadań przez Powiat Zduńskowolski w 2022r,                      

a następnie skierował na stosowne komisje i sesję. 

 

Punkt 10 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie złożenia wniosku przez II Liceum 

Ogólnokształcącym. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli do Wojewódzkiego Funduszu 



Ochrony i Gospodarki Wodnej w Łodzi w ramach konkursu na dotacje z dziedziny 

Edukacja Ekologiczna pn. „ Nasze Ekologiczne Pracownie”. 

Opinia Skarbnika Powiatu: 

„Opiniuję pozytywnie”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz Ziółkowski, 

Hanna Iwaniuk,  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją w w/w sprawie. 

 

Punkt 11 

Wniosek Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd Powiatu 

Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Zduńska Wola decyzji o zezwoleniu 

na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa dróg gminnych nr 

119070E oraz 119067E na terenach miejscowości Beniaminów, Karolew i Opiesin 

w gminie Zduńska Wola”. 

 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag”. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (4) Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, Hanna Iwaniuk,  

BRAK GŁOSU(1) Tomasz Ziółkowski, 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr VI/45/22  w sprawie wyrażenia opinii przez Zarząd 

Powiatu Zduńskowolskiego celem uzyskania przez Gminę Zduńska Wola decyzji 

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pn.: „Rozbudowa dróg 



gminnych nr 119070E oraz 119067E na terenach miejscowości Beniaminów, Karolew 

i Opiesin w gminie Zduńska Wola”. 

 

Punkt 12 

Wielkość współczynnika proporcji i pre-wskaźnika na rok 2022 w jednostkach 

organizacyjnych powiatu. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w sprawą. 

 

Punkt 13 

Uchwały budżetowe. 

Pani Beata Barton Skarbnik Powiatu przedstawiła: 

 

1/projekty uchwał Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego: 

 

 - zmieniająca Uchwałę Nr XLII/1/22 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/46/22  zmieniającą Uchwałę Nr 

XLII/1/22 Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022. 

 

-zmieniająca UCHWAŁĘ Nr VI/6/22 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 

stycznia 2022r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego 



na rok 2022 (w podziale na plany finansowe poszczególnych jednostek 

organizacyjnych). 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr VI/47/22 zmieniającą UCHWAŁĘ Nr 

VI/6/22 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 stycznia 2022r. w sprawie 

wykonania uchwały budżetowej Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2022 (w podziale 

na plany finansowe poszczególnych jednostek organizacyjnych). 

 

Punkt 9  

Sprawy różne.  

1/ Skarbnik powiatu Beata Barton poinformowała, że dnia 7 marca br. ukazało się 

Rozporządzenie Ministra Finansów, które wydłuża o 30 dni termin na przekazanie do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej i Radnym Powiatu sprawozdania opisowego 

z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za rok poprzedni, w konsekwencji 

tego wydłużeniu ulega również termin na podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium, czyli maksymalny termin przypada na koniec lipca. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk podkreśla, że lipiec jest czasem wakacyjnym i może pojawić 

się problem z obecnością radnych, czy z połączeniem - jeśli sesja odbywałaby się 

online.  Trudno także powiedzieć co będzie się działo na terenie gdzie do tej pory były 

organizowane sesję stacjonarne. Pani Starosta jest zdania aby nie korzystać z 

możliwości wydłużenia tego terminu. 

 

2/ Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała o Zgromadzeniu Wspólników Szpitala 

Zduńskowolskiego, które odbędzie się 22 marca o godz. 15.00. Według propozycji 

złożonych przez Zarząd szpitala - tematyka ma dotyczyć podwyższenia 

wynagrodzenia i zmiany zasad ustalania tego wynagrodzenia dla pani prezes oraz 

przekazania na własność szpitalowi sprzętu, który dotychczas był przez nich używany 

na postawie umowy użyczenia.  Pani Starosta poinformowała panią dyrektor szpitala, 

że sprawę podwyżki pensji uważa za bezprzedmiotową w tym momencie. Dobrą 

okazją na podsumowanie wysokości pensji pani prezes jest skwitowanie działalności 

spółki za ubiegły rok.  Zdaniem Pani Starosty nie może być tak, że decyzja spółki 

wywoływał konsekwencje finansowe u właściciela a tak by się stało gdybyśmy 



przekazali w zgodzie z uchwałą zaproponowaną przez władze spółki sprzęt 

dotychczas przez nich użytkowany, spowodowałoby to konieczność poniesienia 

dodatkowych środków w wysokości ponad 100 000 zł w związku z koniecznością 

wpłacenia tych środków z tytułu podatku VAT, który byłby konieczny w trakcie tych 

transakcji do odprowadzenia. Pani Starosta jest myśli utrzymania w dalszym ciągu 

umowy użyczenia w sytuacji, w której trzeba będzie podjąć jakieś decyzje dotyczące 

sprzętu i będzie dobry pomysł i przekonani zostaniemy jako właściciele do tego, żeby 

w jakiejś formule zmienić to użyczenie to zarząd będzie podejmował decyzję 

indywidualnie jako właściciel. W tym momencie pani Starosta nie widzi takiej 

możliwości. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Kultury, Sportu i Promocji Magdalena 

Szymczak została poproszona o przygotowanie projektu uchwały dotyczącego zmiany 

wynagrodzenia członków rady nadzorczej.  

 

3/ Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, Kultury, Sportu i Promocji Magdalena 

Szymczak przedstawiła sprawę dotyczącą sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w uzasadnieniu decyzji Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 22 lutego 2022 

roku (SPK. 423.17.2022). 

W uzasadnieniu decyzji z dnia 22 lutego 2022 roku (SPK. 423.17.2022) popełniono 

oczywistą omyłkę, spowodowaną błędem technicznym, wynikającym po stronie 

systemu informatycznego, wpisując nieprawidłowy kod pocztowy i dane zawodnika.  

W tym stanie rzeczy oczywistą omyłkę sprostowano w ten sposób, że zamieszczono 

właściwe dane zawodnika, którego decyzja dotyczy. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z w/w sprawą. 

 

4/ Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła temat otwarcia ofert w postępowaniu 

dotyczącym rozbudowy Zespołu Szkół w Karsznicach związanego z budową sali 

gimnastycznej. 

Po otwarciu ofert okazało się, że najtańsza oferta nie została połączona z wpłatą 

wadium w związku z tym została wykluczona z postępowania. Powiat wybierał między 

dwiema ofertami. Jedna na ok. 9 600 000 to jest firma z Krasocina, druga firma 

z Sieradza blisko 11 500 000 zł. Powiat na realizację tego zamówienia zabezpieczył 

kwotę w wysokości niewiele ponad 5 000 000 zł do najkorzystniejszej oferty brakuje 

prawie 4 500 000. Na chwilę obecną Powiat nie jest tak dużej sumy pieniędzy dołożyć 

do realizacji tego zadania, natomiast pojawiła się możliwość złożenia wniosku 

w ramach projektu prowadzonego przez Ministerstwo Sportu, gdzie ze względu na to 

jakim jesteśmy powiatem w dużym uogólnieniu możemy uzyskać 33% dofinansowania 

do kosztów kwalifikowalnych. Wniosek w ramach tego projektu może być złożony do 

końca marca. 

Pani Starosta zaproponowała dwa kierunki: 

1/ unieważnienie postępowania, ponieważ cena najkorzystniejszej oferty przekracza 

kwotę, którą zamierzamy przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, ogłosić drugie 



postępowanie z terminem składania na przykład w końcówce kwietnia, przeciągać 

postępowanie w czasie. 

2/ podjęcie decyzji związanej z rozstrzygnięciem postępowania, żadna z ofert nie 

podlega wykluczeniu, zakładamy, że ta oferta za 9 500 000 jest ofertą możliwą, to jest 

to ryzyko, że nie mamy żadnych środków na dzień dzisiejszy, owszem możemy 

również złożyć wniosek. Natomiast w sytuacji kiedy my tych pieniędzy z Ministerstwa 

Sportu nie dostaniemy a tak się może zdarzyć, musielibyśmy to zadanie zrealizować 

w połowie z własnych środków. 

 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że przy unieważnieniu postępowania 

jedna z firm jest w stanie ponownie złożyć ofertę jednak cena byłaby wyższa. Pan 

wicestarosta jest zdania, że jedyną szansą jest skorzystanie z środków na złożenie 

wniosków do programu „Sportowa Polska” w ramach, którego wśród zadań 

budżetowych jest budowa sal przyszkolnych. Niestety z uwagi na dochodowość, która 

jest badana przez wnioskodawców a więc w przypadku naszego powiatu może być 

wyłącznie 33%, ale patrząc pod względem budżetowania ewentualnie tego zadania na 

pewno tą strukturę środków sposób radykalnie zmienia, ponieważ z wyliczeń, które 

przeprowadzono w oparciu o ofertę pana Krzysztofa Prokopa, która stanowi 9 598 428 

zł wynika, że z Ładu mamy 4 490 000 już przyznane, możliwość pozyskania środków 

z Ministerstwa Sportu to jest 3 167 481 zł.  Gdyby ten wariant pozytywnie się ziścił 

musielibyśmy dołożyć z budżetu powiatu 1 440 946 zł, to jest tzw. pozytywny wariant, 

który dałby rękojmie wybudowania tej Sali. W świetlne ostatnich informacji wydaje się, 

że jesteśmy w jedynej szansie, żeby uratować to przedsięwzięcie. Wicestarosta jest 

zdania, że jeżeli Powiat nie zaryzykuje to przedsięwzięcie się nie uda. 

  

Skarbnik powiatu Beata Barton poinformowała, że na pokrycie dodatkowych potrzeb 

inwestycyjnych można sfinansować w tym momencie z 3 źródeł. Pierwszy wariant to 

wolne środki, które stanowią dosyć dużą pulę natomiast większość z tych środków jest 

tylko z nazwy wolnymi środkami ponieważ będzie podlegała obligatoryjnemu 

włączeniu na zadania już realizowane bądź projekty unijne już realizowane. Biorąc to 

pod uwagę, ta pula środków do dyspozycji to jest kwota około 6 000 000 zł, z tego 

kwota 2 000 000 jest źródłem środków uzyskanych ze sprzedaży nieruchomości przy 

ulicy Żeromskiego, które de facto,  już zostały wstępnie zarezerwowane na potrzeby 

szpitala, kwota 1 000 000 jest niezbędna na kontynuację spłaty wcześniejszej kredytu 

biorąc pod uwagę naszą sytuację wskaźnikową. Reasumując, faktycznie wolnych 

środków, które mogłyby służyć sfinansowaniu potrzeb inwestycyjnych to jest pula 

środków maksymalnie 3 000 000 zł. Drugim wariantem finansowania potrzeb 

inwestycyjnych mogą być środki, które uwolnią nam się w przypadku negatywnego 

rozpatrzenia pozostałych wniosków o dofinansowanie czyli głównie z programu 

inwestycji strategicznych. Kwota ta wynosi łącznie około 2 300 000 zł, z tego w roku 

bieżącym około 1 400 000 zł, w roku przyszłym ok. 900 000 zł. Ostatnim wariantem 

nie rekomendowanym przez panią Skarbnik jest zwiększenie kwoty kredytu, co biorąc 

pod uwagę aktualne zadłużenie i zaostrzenie polityki przez banki w ocenie pani 



Skarbnik poziom kredytu przyjęty w projekcie budżetu czyli około 3 000 000 zł jest 

optymalnym i bezpiecznym.   

 

Członek Zarządu Jadwiga Ziółkowska zapytała, czy jesteśmy w stanie zabezpieczyć 

pieniądze na wszystkie te realizacje. Może dojść do sytuacji, że trzeba będzie 

zrezygnować z jakiejś inwestycji. Jest zdania, że trzeba to wszystko jeszcze raz 

omówić i przemyśleć.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk zadała pytanie Pani Skarbnik, ile powiat ma ulokowanych 

środków we wkładach własnych, w konkursach w ramach Polskiego Ładu, w 

projektach, które jeszcze długo być może nie uzyskają informacji  o ewentualnym 

dofinansowaniu.  

 

Skarbnik Beata Barton odpowiadając na pytanie pani starosty stwierdziła, że łączna 

kwota to 1 400 000 zł w tym roku, a mniej więcej 900 000 zł w przyszłym. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła panią skarbnik o krótką informację odnośnie tych 

wszystkich obliczeń dla członków zarządu, aby zarząd miał szansę się zastanowić. 

Zaproponowała spotkanie zarządu w celu omówienia tematu bez podejmowania 

decyzji.   

 

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że raz już była sytuacja gdy zarząd 

podjął decyzję o rezygnacji wniosku na szkołę bodajże w roku 2019. Dofinansowanie 

wtedy wynosiło 80% i wtedy ceny były inne. De facto będzie to trzecia próba 

otrzymania dofinansowania na salę gimnastyczną. Stawia to zarząd w trudnej sytuacji, 

ponieważ jest to odpowiedzialność pewnych decyzji, które padły we wcześniejszym 

okresie. Pan Marcin Łabędzki stwierdził, że zabrakło wtedy zarządowi odwagi aby 

zaryzykować, i teraz zarząd pokaże to samo.  

 

Punkt 10  

Wnioski Członków Zarządu.  

    

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono.  

  

Punkt 11  

Zakończenie posiedzenia.  

 

 

 

 



 

 

 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk.  

  

  

 

 

 

 

  

Na tym protokół zakończono.  

  

  

  

  

  

  

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu  

Wojciech Rychlik - Wicestarosta  

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu  

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

  

  

Protokołowała:  

E. Szymczak  

 


